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مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی 
استان گیلان :

امروزه ارتباط صنعت و دانشگاه 
و حذف موانع بین آنها، ضرورتی 

انکار ناپذیر است

و  صنعت  بیشتر  هرچه  تعامل  راستای  در 
دانشگاه و بمنظور رونق صنعت گیلان ، مدیر 
عامل شرکت شهرکهای صنعتی گیلان با رییس 
دانشگاه پیام نور این استان دیدار و گفتگو کرد.

شهرکهای  شرکت  عامل  مدیر  نشست   در 
 ، استان  نور  پیام  دانشگاه  رییس  با  صنعتی  
مسایل مختلف  صنعت و تعامل آن با دانشگاه  

مورد بررسی قرار گرفت.
اینکه  بیان  با  کیاده  حسن  محبوبی  مهدی 
افتخار می کنم  امروز در محیط علم ، علم آموزی 
مشکلات  از  گفت: برخی  هستم،  دانشگاه  و 
صنعتی امروز ما این است که اساتید دانشگاه یا  
به صنعت ورود نکرده اند  یا اگر هم ورود کرده 

اند ،کمتر عملیاتی بوده است.
دارای ۱۸۵۷   گیلان  استان  اینکه  بابیان   وی 
و  متوسط  صنعتی  شهرک   ۳۲ و   فنی  واحد 
کوچک دارد، افزود: این واحدها و شهرک ها از 

نظر منابع مالی محدودیت دارند.
 محبوبی خاطر نشان کرد: داشتن منابع  مالی 
، باعث افزایش توان در حوزه تحقیقاتی می شود 
و چون واحدهای صنعتی منابع مالی محدود 
پژوهش ضعیف  و  تحقیقات  بخش  در  دارند 
هستند .  مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی 
گیلان با بیان اینکه فناوری در صنعت بسیار 
مهم است و اساتید باید در این زمینه ورود کنند، 
گفت:  اقتصاد گیلان علاوه بر صنعت  مبتنی بر 

کشاورزی است.
 محبوبی یادآور شد : بمنظور توسعه بخش 
های  اولویت  و  انجام  تحقیقاتی  کشاورزی  
کشاورزی  استان مورد بررسی قرار گرفته است 
اینکه چه  ،  همچنین تحقیقاتی در خصوص 
محصولاتی در استان گیلان و در صنایع کوچک 
داشته باشیم نیز صورت پذیرفته  و  اولویت بندی 

هایی در این خصوص  مشخص شده است .
محبوبی با بیان اینکه امروزه  شهرکهای صنعتی 
دو مأموریت دارد درحالی که در  گذشته فقط 
یک ماموریت  داشت و آن  اجرای زیرساخت 
ها  بود گفت:  امروز سعی داریم در کنار اجرای 
توانمندسازی   را درواحد  ساخت ها  ،مقوله  

های  صنعتی  پیاده کنیم .
عرصه  در  خوبی   اتفاقات  شد:  یادآور  وی 
توانمند سازی شهرکهای صنعتی گیلان از جمله  

در »صنعت چای« به وجود آمده  است.
 : داشت  بیان  خود  سخنان  ادامه  در  وی 
واحدهای صنعتی در فرایند تولید دچار مشکل 
هستند که برای رفع آنها  پروسه عارضه یابی را 

به طور جدی  پیگیری کرده ایم.
های  خوشه  زمینه   در  اینکه   بیان  با   وی 
صنعتی برنج کارهای خوبی نیز انجام شده است 
، گفت:  با استفاده از  ظرفیت دانشگاه گیلان 
برنج  صنعتی  های  خوشه  در  خوبی  کارهای 

صورت گرفته است.
بیشتر  خواستار تعامل  ادامه  در  محبوبی     
دانشگاه  و صنعت شدو اظهار داشت:   پایان 
تا   شود  عملیاتی  باید  دانشجویان   های  نامه 

مشکلات صنعت استان حل گردد.
مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی گیلان 
کار شهرک های صنعتی  اینکه  حجم  بیان  با 
در بخشهای سخت افزاری و نرم افزاری بسیار 
بالاست و باید اولویت ها مشخص و مورد ارزیابی 
در  دارویی  خوشه  اندازی   راه  از  گیرند  قرار 
استان گیلان در آینده نزدیک خبرداد و گفت:  
فروش محصولات واحدهای صنعتی ، برگزاری 
محور  صادرات  و  استانداردسازی    ، نمایشگاه 
اقدامات  دیگر  از  صنعتی ،  نمودن  واحدهای 

خوب شهرکهای صنعتی گیلان است.
 دکتر  توکلی ، رئیس دانشگاه پیام نور  گیلان 
نیز گفت: هدف دانشگاه  این است که  مسائل 
جامعه حل شود  و با توجه به اینکه دانشگاه 
کارهای پژوهشی انجام میدهد نگاه ما این است 
که ببینیم مشکلات جامعه چیست تا بتوانیم 
آنها را حل کنیم. وی با بیان اینکه  تا کنون از 
نشده  استفاده  نور  پیام  دانشگاه  های  توانایی 
است، گفت:  شهرک های صنعتی شاهرگ و 
شاه راه صنعت هستند و  انتظار داریم شهرکهای 
صنعتی بستر را برای ورود  دانشگاه پیام نور  به 

صنعت فراهم کنند.

مشاور جوان مدیرکل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی خوزستان منصوب شد

طی حکمی از سوی حجت الاسلام رضا کلاه 
کج، مینا گدازی به عنوان مشاور جوان مدیرکل 
کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان منصوب 
شد. به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی خوزستان متن حکم انتصاب مینا 

گدازی بدین شرح است:
سرکارخانم مینا گدازی

نظر به تعهد و تجربه سرکار عالی به موجب 
این ابلاغ شما را به عنوان » مشاور جوان «  اداره 

کل منصوب می نمایم.
و  منان  ازخداوند  استعانت  با  است  امید 
بهره گیری از توان و تجارب مجموعه ی همکاران 
ارجمند در پیشبرد اهداف این اداره کل موفق و 

سربلند باشید.

مدیرعامل شرکت گاز استان گلستان: 
مصرف گاز استان بسیار بالاست 
استدعا داریم صرفه جویی در 

مصرف را جدی بگیرید

 مدیرعامل شرکت گازاستان گلستان با هشدار 
به هم استانی های گرامی ، خواستار جدی گرفتن 
مقوله  صرفه  جویی در مصرف گاز شد.علی 
طالبی مدیرعامل شرکت گاز گلستان   در بیست 
مدیریت  گاه  قرار  کارگروه  جلسه  هشتمین  و 
بحران گاز استان که با حضور مدیران ستادی و 
ادارات گازرسانی  که به صورت ویدئو کنفرانس 
جلسه  را همراهی می کردند برگزار شد به بالا 
ساعت  در ۲4  استان  گاز  مصرف  بودن حجم 
گذشته اشاره کرد و  از همراهی هم استانی های 
عزیز درکمک به عبور از بحران احتمالی افت فشار 
گازخبر داد.وی افزود:حجم گاز استان در شبانه 
روز گذشته به  ۱6 میلیون متر مکعب رسیده که 
در مقایسه با یک روز قبل ۵00 هزار متر مکعب 
افزایش داشته است و این امر نیاز به توجه و عزم 
جدی هموطنان داشته تا یک بار دیگر خادمین 
خود را در شرکت گاز یاری رسانند. طالبی ادامه 
داد: با وجود اینکه روز گذشته هوا مساعد بود 
ولی  هوا بسیار سرد و سوزناک بوده است و این 
امر باعث افزایش مصرف  نسبت به روز گذشته 
شده و پیش بینی می کنیم مصرف ۲4 ساعت 
آینده نیز بالا رود و احتمال افت فشار گاز در 
برخی از مناطق استان قوت بگیرد.وی افزود: با 
وجود اینکه اولویت مصرف گاز بخش خانگی و 
تجاری است  و با وجود اینکه گاز تمامی ادارات 
، صنایع و حتی جایگاه های سوخت سی ان جی 
استان نیز قطع شد.ولی میزان  مصرف کماکان 
بالاست لذا به منظور جلوگیری از احتمال افت 
فشار گاز همراهی  مشترکین بخش های خانگی و 
تجاری  بسیار مهم و تاثیر گذار است .مدیرعامل 
شرکت گازاستان گلستان  ضمن تشکر از حسن 
یادآورشد: مشترکین  دیگر  با  توجه مشترکان  
توانند  می  ساده  کار  چند   انجام  با  محترم 
ازاحتمال افت فشار گاز استان جلوگیری کنند 
که می توان به پوشیدن لباس گرم و مناسب 
در منزل، کم کردن حداقل یک درجه از دمای 
محیط که 6 درصد مصرف گاز را کاهش می دهد 
، مسدود کردن روزنه های ورود هوای سرد با در 
نظر گرفتن هوای موردنیاز برای سوخت وسایل 
گازسوز، تنظیم دمای رفاه اتاق درحد استاندارد 
بین ۱۸ تا ۲۱ سانتی گراد،استفاده از پرده ضخیم  
و خاموش کردن وسایل گرمایشی هنگام خروج 
از منزل شد.علی طالبی موارد دیگری که درزمینه 
صرفه جویی درمصرف گاز بسیار مؤثرند را کم 
کردن درجه موتورخانه ها و آبگرمکن های مخزنی، 
بستن شیر شوفاژ اتاق هایی که مورد استفاده 
قرار نمی گیرند و همچنین بسته نگهداشتن درب 
اطاق های خالی و خاموش کردن بخاری موجود 
درآن ،تنظیم دمای آبگرمکن بین ۵0 تا 60 درجه 
،عدم استفاده از شومینه جهت گرم کردن خانه 

و موارد مرتبط دیگر عنوان نمود

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، در 
پنجمین مرحله از آیین افتتاح و کلنگ زنی پروژه های 
شهرداری شیراز، عملیات اجرایی ۲۸ پروژه عمرانی، 
فرهنگی، ورزشی، تفریحی، زیست محیطی، ترافیکی 

و زیباسازی آغاز و یا به بهره برداری رسید.
شهردار شیراز در این آیین با اشاره به اینکه شورای 
این  آبادانی  برای  مأموریت سنگینی  اسلامی شهر 
با همراهی و کمک  تعیین کرده، گفت:  کلانشهر 
مسئولین و کارکنان شهرداری فعالیت های عمرانی 
در شهرداری شیراز شاهد افتتاح، کلنگ زنی و آغاز 
عملیات اجرایی بسیاری در شهر شیراز خواهیم بود.

افتتاح  به  اشاره  با  ادامه  در  اسدی  محمدحسن 
ایستگاه ۲۲ اتش نشانی در بوستان کوهستانی دراک 
افزود: این پروژه به منظور بهبود خدمات رسانی به 

شهروندان و افزایش تاب آوری شهر افتتاح شد.
شامل  را  شهرداری  شده  افتتاح  پروژه های  او 
در  نورالشهدا  تپه  محوطه سازی  چمران،  سبزراه 
غیرهمسطح شهدای  تقاطع  نورپردازی  منطقه ۹، 
انقلاب و سیستم نظارت تصویری به منظور ارتقای 
امنیت عنوان و اظهار کرد: تکمیل سردخانه مرکزی 
اطلس  از  رونمایی  احمدی،  بهشت  آرامستان 
علف های هرز فضای سبز، زیرسازی، آسفالت و ... 

از جمله پروژه هایی است که امروز افتتاح شد.
این مقام ارشد در حوزه مدیریت شهری شیراز بیان 
کرد: در دهه فجر امسال نیز به تعداد روزهای دهه 
پروژه های عمرانی افتتاح خواهد شد که شهروندان 

جهش عمرانی را در شهر شیراز شاهد خواهند بود.
اسدی تصریح کرد: وظیفه ما جز خدمت بی منت 
به مردم این شهر و دیار نیست و برای این منظور 

همه تلاش خود را خواهیم کرد.
سنگین  هزینه  به  اشاره  با  شیراز  شهردار 
ماشین آلات و تجهیزات شهرداری گفت: حداقل توقع 
از شهروندان، حفظ و نگهداری اموال عمومی است، 
تأمین  بسیاری  مشکلات  با  که  اموال  این  که  چرا 

می شود، متعلق به شهر و خود شهروندان است.
و زرقان در مجلس شورای  نماینده مردم شیراز 
اسلامی نیز با تقدیر از تحرکاتی که در حوزه عمرانی 
و  اقدام  کرد:  اظهار  افتاده،  اتفاق  کلانشهر  این 
مشارکت شهرداری شیراز در احداث کمربندی شمال 
شرق این کلانشهر نیز جای قدردانی دارد و امیدواریم 

که هرچه سریع تر عملیات اجرایی آن شروع شود.
پروژه های  به  اشاره  با  ادامه  در  قادری  جعفر 
عمرانی که در خروجی منطقه گویم در حال انجام 
است، گفت: این پروژه در محدوده قطعه ۷ آزادراه 
شیراز-اصفهان و تنگ خیاره به لپویی قرار دارد که با 
رایزنی هایی که انجام شده دو بانک قول داده و تعهد 
کرده اند که در قالب ماده ۵6 اعتبار مورد نیاز برای 
مسیر تنگ خیاره به لپویی -که بخشی از رینگ دوم 

آزادراه شیراز اصفهان است- را تامین کنند.
اخیر  هفته های  طی  اینکه  بیان  با  ادامه  در  او 
جلساتی را با مخبر معاون رئیس جمهور داشته ایم 
بزرگراه ها  و  آزادراه ها  پتروشیمی ها،  به  راجع  و 
با  نیز  جلسه ای  گفت:  شده،  انجام  پیگیری هایی 
حضو نیکزاد و استانداران فارس، بوشهر و همچنین 
تعدادی از نمایندگان و مسئولان این دو استان برگزار 
و راجع به پروژه آزادراه شیراز بوشهر رایزنی شد تا 
براساس تعیین سهم صورت گرفته بتوانیم زودتر این 

پروژه را آغاز کنیم.
عضو مجمع نمایندگان فارس در مجلس شورای 
اسلامی در بخش دیگری از سخنان خود از اخذ همه 
استعلام های لازم برای رینگ دوم کمربندی شیراز 
شیراز  بزرگراه  به  بوشهر  شیراز  آزادراه  فاصل  -حد 
عسلویه- خبر داد و گفت: امیدواریم این پروژه نیز 

زودتر عملیاتی شود.
و  بودجه  ردیف  طرح  این  قادری؛  گفته  به 
سرمایه گذار در دسترس دارد که امید است پای کار 

آید تا رینگ دوم جنوبی شیراز آغاز به کار کند.
عمران  و  ترافیک  حمل ونقل،  کمیسیون  رئیس 
شورای اسلامی شهر شیراز نیز در این آیین اظهار 
کرد: امروز شاهد تحولات متعددی در این کلانشهر 
بوده و به  صورت ماهیانه شاهد افتتاح و کلنگ زنی 

هستیم.
اینکه اقدامات عمرانی  با بیان  علی اکبر سلطانی 
با ۲ رویکرد توزیع عادلانه امکانات و خدمات و  را 

زیرساخت در شهر شیراز دنبال می کنیم که امروز 
شاهد افتتاح برخی بودیم، افزود: فاصله ای در توزیع 
امکانات بین مردم بوده که ما به دنبال کم کردن این 
فاصله، همچنین ارتقای سطح کمی، کیفی و خدماتی 

در مناطق مستعد پیشرفت شهر شیراز هستیم.
او تصریح کرد: رویکرد مدیریت شهری هدف گذاری 

با توان حل مسئله برای پروژه های عمرانی است.
عمران  و  ترافیک  حمل ونقل،  کمیسیون  رئیس 
شورای اسلامی شهر شیراز خاطرنشان کرد: با این 
شیوه از مشکلات مردم کم و شاهد انقلاب عمرانی 

در شیراز خواهیم بود.
خرد  پروژه های  کلنگ زنی  با  کرد:  بیان  سلطانی 
شهر            در  خدمت  تحول  شاهد  بزرگ مقیاس  و 

شیراز باشیم.
او خواستار همراهی مردم در بحث عمرانی و حوزه 
خدماتی از طریق رابطین و یاوران شورای اسلامی 
شهر همگام با مدیریت شد تا شهری بهینه و عادل 

داشته باشیم.
شهردار منطقه ۹ شیراز نیز در خصوص پروژه تپه 
نورالشهدا اظهار کرد: ارزش معنوی این پروژه بسیار 

بالا است.
پروژه مقبره  ادامه داد:  افضلی  سید محمدجواد 
که  کشید  طول  یکسال  محوطه سازی  و  شهدا 
را  آمفی تئاتر  و سالن  مقاومت  پایگاه  دیوارگذاری، 
دربرداشت تا میعادگاهی برای شهروندان باشد و این 

پروژه فاخر را به مردم شهر شیراز تقدیم می کنیم.
او همچنین به افتتاح دیوارگذاری پیرامون ساختمان 
احمدآباد  محله ای  بوستان  کلنگ زنی  و  منطقه ۹ 

به منظور افزایش سرانه فضای سبز اشاره کرد.
شهردار منطقه ۹ شیراز گفت: کلنگ زنی بوستان 
محله ای پامچال با هدف افزایش سرانه فضای سبز 
و ایجاد فضای تفریحی و فراغتی برای شهروندان 

منطقه از دیگر اقدامات این منطقه است.
افضلی بیان کرد: مسیر دوچرخه سواری طلاییه نیز 
کلنگ زنی خواهد شد که تا پایان سال مالی تحویل 

می شود.
او عنوان کرد: کلنگ زنی رمپ و پله ورودی بوستان 
به  و دسترسی  تردد  بهبود  به منطور  راهدار  چنار 
به  سال  پایان  تا  که  انجام  راهدار  چنار  بوستان 

بهره برداری می رسد.
ایمنی  خدمات  و  آتش  نشانی  سازمان  رئیس 
شهرداری شیراز نیز اظهار کرد: با افتتاح و بهره برداری 
از ایستگاه تخصصی شماره ۲۲ سازمان آتش نشانی 
شهرداری شیراز در بوستان کوهستانی دراک پوشش 

ویژه ایمنی در ارتفاعات شیراز فراهم شد.
مراسم  جریان  در  قانع  محمدهادی  آتش پاد 
افتتاحیه با اشاره به انقلاب عمرانی در این سازمان 
با پشتیبانی شهردار  عنوان کرد: در سال جاری و 
سازمان  ششم،  شورای  اعضای  و  شیراز  کلانشهر 
آتش نشانی در بخش پروژه های عمرانی، تأسیسات 
و تجهیزات تخصصی روندی روبه رشد برای افزایش 

ایمنی شهری را داشته است.
او افتتاح و بهره برداری از ایستگاه تخصصی امداد و 
نجات ارتفاعات را امکانی برای ارتقای ایمنی بوستان 
کوهستانی دراک عنوان و افزود: با تجهیز ایستگاه 
شماره ۲۲ به لوازم و ماشین آلات تخصصی و استقرار 
تیم های ویژه اطفا حریق و امداد و نجات در ارتفاع، 
عملیات ها و حوادث در بوستان کوهستانی دراک با 
سرعت بیشتری پوشش داده می شود و با بررسی 
مستمر و رفع مخاطرات قطعا در کاهش حوادث به 

ویژه کاهش حریق مراتع موثر خواهیم بود.
ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  رئیس 
شهرداری شیراز نصب ۵ شیر هیدرانت در مجموعه 
و  سازمان  این  اقدامات  دیگر  از  را  دراک  بوستان 
و  منابع طبیعی  از  برای حفاظت  شهرداری شیراز 
داد:  ادامه  و  اعلام  حریق  اطفای  روند  در  تسریع 
وجود هر شیر آتش نشانی ایستاده در مجموعه دراک 
به عنوان یک خودوری اطفای حریق علاوه بر کاهش 
منبع  یک  عنوان  به  ماشین آلات  خرید  هزینه های 
آب روند اطفای حریق در محل های صعب العبور 

کوهستان را سرعت می بخشد.
آتش پاد قانع گفت:۲0 شیر هیدرانت دیگر نیز در 

بوستان دراک پیش بینی و جانمایی شده است.
او با اشاره به طرح جامع اطفای حریق و برنامه ریزی 
با  داشت:  بیان  آتش نشانی  سازمان  مدت  بلند 
تصویب طرح جامع اطفای حریق برای نخستین بار 
در کشور براساس برنامه های راهبردی با چشم اندازی 
۲0ساله در حوزه های مختلف از جمله افزایش نیروی 
انسانی، بازسازی ایستگاه های آتش نشانی، ساخت 
ایستگاه های جدید خرید تجهیزات و ماشین آلات 

اقدام خواهیم کرد.
ایمنی  خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  رئیس 
روند  تسریع  از  خرسندی  ابراز  با  شیراز  شهرداری 
یادآور شد:  پروژه های عمرانی سازمان آتش نشانی 
در حال حاضر در مجموعه آتش نشانی سه ایستگاه 
شماره 6، ۱0 و ۸ در مرحله بازسازی ساختمان قدیمی 
و سه ایستگاه جدید شهرک هویزه، ایستگاه صیاد 
شیرازی بلوار مدرس و ایستگاه خیابان بنی هاشمی 

به مجموعه اتش نشانی افزوده خواهد شد.
آتش پاد قانع گفت: علاوه بر افتتاح ایستگاه شماره 
۲۲ ساختمان جدید ایستگاه شماره 6 در ماه گذشته 
به بهره برداری رسید و براساس برنامه ریزی های انجام 
شده ایستگاه بزرگ مقیاس گویم به عنوان بزرگترین 
ماه  بهمن  در  کشور  جنوب  آتش نشانی  ایستگاه 

۱40۱ افتتاح می شود.
او عنوان کرد: با عزم راسخ شورا و شهردار شیراز 
تعداد  قطعا  اسلامی  شورای  ششم  دوره  پایان  تا 
تعداد  به  در شهر شیراز  آتش نشانی  ایستگاه های 

استاندارد خواهد رسید.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری شیراز نیز با گرامیداشت مقام زن و مادر 
به مناسبت میلاد حضرت فاطمه زهرا)س(  اظهار 
کرد: 6 پروژه از سوی سازمان سیما، منظر و فضای 
سبز شهری اعلام شده است که در این روز مبارک 

قابل بهره برداری و شروع پروژه آغاز می شود.
روح الله مظفری گفت: توجه به حفظ، نگهداری و 
توسعه سرانه فضای سبز شهری و همچنین تقویت 
گونه های بومی در ارتفاعات شهر شیراز را در قالب 
طرح فصل درختکاری تهیه و تدوین کرده ایم که در 

چند فاز به مرحله اجرا رسیده است.
به گفته رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهری شهرداری شیراز؛ پروژه طرح کوه راه های گل 
محمدی با هدف استفاده از کاشت گیاهان کم آب 
بر و بومی در فضای سبز شهری و افزایش جذابیت 
و زیبایی و غنی سازی کوه های شیراز برای استفاده 
شهروندان و پروژه کلنگ زنی نخستین پارک آبخیز 
شیراز)طرح برکات( با هدف حفاظت از منابع آب، 
احیای پوشش گیاهی ارتفاعات شیراز و پیشگیری 
از سیل که شامل کاشت با استفاده از روش های 
عملیاتی بیولوژیک در ارتفاعات شیراز بوده، از دیگر 

پروژه های توسعه فضای سبز این سازمان است.
سبز  فضای  هرز  علف های  اطلس  از  رونمایی 
کلانشهر شیراز که حاصل دو سال تلاش کارشناسان 
و  رصد  در  سازمان  این  ترویج  و  مطالعات  اداره 
شهری  سبز  فضای  در  هرز  علف های  شناسایی 
برای دستیابی به یک الگوی خاص در این گیاهان و 
رونمایی از طرح مدیریت هوشمندسازی فضای سبز 
شیراز )طرح بستان( با هدف استفاده از فناوری های 
نوین در مدیریت و حفاظت از فضای سبز شهری از 
دیگر اقدامات حوزه مطالعات و ترویج سازمان سیما، 
منظر و فضای سبز شهری شهرداری شیراز بود که 

مظفری به آن پرداخت.

به مناسبت میلاد حضرت فاطمه زهرا)س( صورت پذیرفت

وژه عمرانی، فرهنگی شهرداری شیراز  افتتاح و کلنگ زنی ۲۸ پر
در پنجمین مرحله از آیین افتتاح و کلنگ زنی پروژه های شهرداری شیراز، عملیات اجرایی ۲۸ پروژه عمرانی، فرهنگی، ورزشی، تفریحی، زیست محیطی، 

ترافیکی و زیباسازی به بهره برداری رسید.

 وظیفه ما جز 
خدمت بی 

منت به مردم 
این شهر و 
دیار نیست 
و برای این 
منظور همه 

تلاش خود را 
خواهیم کرد

 توسط معاون فرهنگی و رسانه اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان
نشست هم اندیشی با سرپرستان نشریات سراسری برگزار شد

نشست هم اندیشی معاون فرهنگی و رسانه اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان با سرپرستان نشریات سراسری در سالن اجتماعات 
این اداره برگزار شد. به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی خوزستان این نشست با حضور مجید منادی معاون فرهنگی 
مهرانگیز  خوزستان،  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  کل  اداره  رسانه  و 
بحیرایی مدیر گروه رسانه اداره کل، کارشناسان رسانه اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامی استان و جمعی از سرپرستان نشریات سراسری در 
خوزستان برگزار شد . منادی معاون فرهنگی و رسانه اداره کل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی خوزستان در این نشست که به منظور حل مسائل و 
مشکلات سرپرستان نشریات سراسری در استان برگزار شد، اظهار کرد : در این 
مقطع زمانی چند ماهه هر کاری انجام شده با همت دوستان عرصه رسانه بوده است . منادی عنوان 
کرد : چندین دوره آموزشی با محوریت موضوعات استان برگزار شد ، استان خوزستان وسیع است و 
مسائل گسترده دارد از این رو بخش رسانه ها بسیار مهم است . وی افزود : طی این بازه زمانی با گروه 
های مختلف رسانه نشست هایی داشته ایم تا در هر حوزه دو یا سه مورد به عنوان اولویت تعیین کرده 
و با همکاری همه دوستان به نتیجه برسانیم که اگر این اتفاق بیفتد خداوند را شاکریم، امروز در راستای 
حل مسائل سرپرستان نشریات سراسری در خدمت شما هستیم. در ادامه سرپرستان نشریات به بیان 
مسائل و مشکلاتی که هرکدام به نوعی با آن ها مواجه هستند پرداخته ، همچنین راه کارهایی را برای 
حل مسائل پیشنهاد داده اند تا با انجام و پیگیری آن ها از جانب اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان بخشی از مشکلات آنها مرتفع گردد. در پایان مهرانگیز بحیرایی مدیرگروه رسانه اداره کل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی خوزستان اقداماتی که در راستای حل مشکلات سرپرستان نشریات پیگیری کرده اند 

بازگو کرده و برنامه های در دستور کار در این راستا را بیان کرد. 

مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان البرز خبر داد
بقاع متبرکه البرز میزبان جشن میلاد حضرت فاطمه )س( می شوند

مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان البرز از برگزاری ویژه برنامه های میلاد 
البرز          استان  متبرکه  بقاع  در  علیها  الله  فاطمه سلام  مبارک حضرت 

خبر داد.
اجتماعی  و  فرهنگی  معاون  مسعودی،  عباس  حجت الاسلام 
اداره کل اوقاف و امور خیریه البرز گفت: جایگاه و مقام دخت نبی 
اکرم)ص( در عالم کائنات به عنوان بزرگ بانوی دو عالم بسیار عظیم 
و رفیع است و ابعاد وجودی ایشان از چنان عظمتی برخوردار است 
که در قالب کلمات نمی گنجد به نحوی که خداوند متعال این وجود 

مقدسه را در قرآن »کوثر« نامیده است.
وی با اشاره به اینکه به مناسبت فرارسیدن سالروز ولادت حضرت فاطمه 
زهرا)س(، مراسم جشن میلاد در بقاع متبرکه البرز برگزار می شود، افزود: مراسم جشن میلاد دختر نبی 
اکرم)ص( به همراه مسابقاتی با همین رویکرد در بقاع متبرکه برگزار می شود؛ همچنین تأکید بر موضوع 
امر به معروف و حجاب و عفاف با برگزاری حلقه ها و نشست های مختلف ویژه بانوان دنبال می شود.

مسعودی بیان کرد: یکی دیگر از برنامه هایی که برای میلاد حضرت زهرا)س( تدارک دیده شده است 
تأکید به وقف جهت حضرت فاطمه)س( که همان موقوفه جمعی به نام »مهر فاطمی« است که بقاع 

متبرکه استان میزبان مراجعه کنندگان خواهد بود.
این مقام مسؤول تصریح کرد: جشن میلاد دختر گرامی پیغمبر)ص( پنج شنبه، ۲۲ دی ماه، بعد از 

اذان مغرب و عشا و در برخی دیگر در روز میلاد آن بانوی گران قدر برگزار می شود.
معاون فرهنگی اوقاف البرز با اشاره به استفاده از ظرفیت مبلغان بومی در امامزادگان و بقاع متبرکه 
برای تبلیغ و ترویج سبک زندگی فاطمی تصریح کرد: برنامه هایی چون مولودی، سخنرانی، مداحی، 

زیارت خوانی و محفل انس با قرآن در این مراسم برگزار خواهد شد.

معاون ارزیابی کیفیت سازمان ملی استاندارد ایران:
قوانین مربوط به حوزه استاندارد در کشور مغفول مانده است

معاون ارزیابی کیفیت سازمان ملی استاندارد ایران گفت: اجرای برخی قوانین  
مربوط به حوزه استاندارد در کشور مغفول مانده است.

استاندارد  کل  مدیر  معارفه  و  تودیع  جلسه  در  ساده  احسان   
آذربایجان غربی با بیان اینکه دنیا به سمت تولید محصولات دانش 
بنیان در حال حرکت است لذا استاندارد سازی محصولات دانش 
بنیان باید مورد توجه قرار گیرد، اظهار کرد: شرکت های دانش بنیان 
با دریافت گواهی های دانش نماد می توانند بهتر وارد بازار جهانی 

شده و محصول خود را بفروش برسانند.
وی با اشاره به اینکه اجرای برخی قوانین مربوط به حوزه استاندارد در 
کشور مغفول مانده است، خاطر نشان کرد: یکی از وظایف سازمان استاندارد 
پرداختن به استاندارد خدمات است که تاکنون کمتر به آن توجه شده است بنابراین در دوره جدید 

در کنار توجه به استاندارد کالا به مقوله استاندارد سازی خدمات و ارزیابی آنها توجه ویژه می شود.
معاون ارزیابی کیفیت سازمان ملی استاندارد ایران با اشاره به اینکه ایران دارای ظرفیت و پتانسیل بالا 
در جهت در دست گرفتن بازار یک ونیم میلیارد نفری مسلمانان است، اظهار کرد: متأسفانه تاکنون 
زیر ۱0 درصد از محصولات تولیدی کشور دارای نشان حلال شده اند که موجب شده تجارت بازار یک 
ونیم میلیارد نفری را از دست بدهیم. ساده با اشاره به پتانسیل های آذربایجان غربی و وجود گمرکات 
در استان یادآور شد: این استان این ظرفیت را دارد که با اعطای گواهی حلال موجب گسترش تجارت 
در بازارهای هدف شود. وی ادامه داد: آذربایجان غربی به دلیل مرزی بودن و صادرات و واردات کالا در 
احیا و ارتقای جایگاه نظارتی استاندارد در زندگی مردم و فعالیت دستگاه ها نقش موثرتری دارد. ساده 
افزود: در امر استاندارد سازی محصولات تولیدی با هیچ کسی تعارف نداریم برای نمونه در سال جاری 

۵ خودروی بی کیفیت را از چرخه تولید و فروش خارج کردیم.

روند  ادامه  از  البرز  استان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
گفت:  و  داد  خبر  روستایی  اشتغال  تسهیلات  اعطاری  پرداخت 
متقاضیان می توانند در راستای استفاده از طرح تسهیلات اشتغال 
عبدالله  کنند.  مراجعه  خود  مربوطه  دستگاه های  به  روستایی 
دارایی، مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان البرز، از ادامه 
روند پرداخت اعطای تسهیلات اشتغال روستایی در البرز خبر داد و 
گفت: در این راستا جلسه فنی و نظارت اشتغال روستایی با حضور 

اعضای کمیته برگزار شد. وی در ادامه به انجام بررسی طرح های 
متقاضیان تسهیلات اشتغال روستایی اشاره کرد و یادآورشد: این 
امر به منظور تخصیص اعتبار اشتغال در دستور کار اداره کل قرار 
گرفته است. مدیرکل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان البرز یادآور 
شد: به منظور حمایت از اشتغال روستایی، تسهیلات حمایتی قانون 
بودجه سال جاری مورد اعضا تصمیم گیری شد و در خصوص برخی 
مشکلات طرح های روستایی نیز تصمیم گیری شد. دارایی در ادامه 

گفت: همچنین طی جلسات برگزار شده، پرداخت تسهیلات طرح 
روستایی در حوزه اداره کل صنعت معدن تجارت بررسی و با توجه 
به اعتبارات موجود در بانک های عامل اشتغال روستایی، دستگاه های 
اجرایی استان نسبت به معرفی طرح های شرایط به دبیرخانه کارگروه 
اشتغال استان اقدام شده است. وی در پایان خطاب به جامعه هدف 
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اشتغال روستایی به دستگاه های مربوطه خود مراجعه کنند.
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